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De Coevering laat niet langer met zich sollen!
Dat is de boodschap die uit deze Wijkkrant over-
duidelijk naar voren komt. Kostbaar onderzoek
na onderzoek; maar wat levert het allemaal op?
Vandaar krachtige taal van IJmert Rovers (De
Dreef) en Harry Lefferts (Coevering 50) in ge-
meenteraadscommissies en in artikelen in deze
Wijkkrant (pag. 3 en 5). Lezen dus, het betreft
allemaal heel direct uw eigen wijk.
Het is overigens een algemeen probleem: 'Ge-
meenteraad mist zicht op adviseurs', kopte de
Volkskracht op 19 juni jl. Driehonderd miljoen
gulden geven gemeenten jaarlijks uit aan organi-
satieadviesbureaus en interim-managers - maar
is het resultaat al dat geld ook werkelijk waard?
En waar blijft het eigen inzicht en de eigen verant-
woordelijkheid van de gemeenteraad? Zo groot en
ingewikkeld is Geldrop toch ook weer niet!
De jeugd rubriek begint te lopen: liefst 3 pagina's!
En: komt er een nieuwe bewonersvereniging in
de Coevering? (pagina 8)
Tot slot: een fijne vakantie en behouden thuis-
komst toegewenst!



Dit is de naam van het Geldrop's Ouderenkoor,
dat al 26 jaar bestaat en momenteel zo'n 65
leden telt. Ook in de Coevering wonen dames
en heren die lid zijn van onze vereniging en o.a.
de dirigent en de secretaris komen uit deze
wijk. Het koor heen een uitgebreid repertoire
van liederen met een grote diversiteit.
Behalve het jaarlijkse concert in Geldrop neemt
'Zang en Vriendschap' regelmatig deel aan
concoursen, waarbij al met succes in de ereaf-
deling werd gezongen en ook al eens het pre-
dikaat 'Lof van de jury' werd gehaald. Dat zegt
wel voldoende over het muzikaal niveau, waar-
aan voortdurend wordt gewerkt om de kwaliteit
op peil te houden en te verbeteren.

* il J
Zangers-dagen.
Bovendien gaat het koor graag naar zangers-
dagen in heel veel plaatsen in Nederland en
ook in België hebben we al gezongen. Zater-
dag 29 mei j.l. gingen wij, als enig koor uit Zuid-
Nederland, naar een landelijk concours in
Gorssel (bij Zutphen), waar plm. 80 ouderenko-
ren uit het hele land de présence gaven.

(wéér) de
Met een verplicht Duitstalig en een vrij engels-
talig werd daar (weer) een eerste prijs ver-
diend, waarbij vooral het engels-talig werk 'All
in the april evening' een grote waardering
kreeg van tien x een negen en elf x een acht!
Dit nummer kwam via een van onze koorleden
(ook uit de Coevering!) vanuit Australië in ons
bezit. Ook het verplichte lied 'Madchen mit den
blauen Augenn', dat vooral ritmisch niet ge-
makkelijk is, oogstte toch een gemiddelde be-
oordeling van 7,7 punten. Het koor werd bege-
leid door onze vaste pianiste T\l\y van

duine, die daarvoor door de jury een welver-
diend compliment kreeg. Ook de dirigent werd
gefeliciteerd met de geslaagde presentatie van
het  dat veel waardering kreeg en waarvan
de jury had kunnen constateren dat er hard
gewerkt  zodat het zelfvertrouwen en en-
thousiasme uitstraalde.

Het koor repeteert op maandagmiddag in het
 van Zesgehuchten.

 zij die lid willen worden (dit is
mogelijk vanaf 50-jarige leeftijd) kunnen infor-

 krijgen bij de secretaris Bert
 19, telefoon 2855774 of bij de

dirigent Jos Moors, telefoon 2856518.

Een groepje mensen zorgt ervoor dat uw Wijk-
krant elke keer weer in de ongeveer 3000 Coe-
veringse brievenbussen terechtkomt. Dat hoe-
ven ze niet voor niets te doen: er staat een re-
delijke vergoeding tegenover. Door enig ver-
loop is er behoefte aan uitbreiding.  voor u
of voor  waag er een telefoontje aan. Ik
neem dan  contact op

Telefoon:

het
uiterlijk  juli

in de van De

 Coevering



 weigeren nog
te praten met de gemeente ais het gaat om
onderzoeken naar een beter woon- en
leefklimaat in de
Er is al veel te veel geld uitgegeven, al veel te
vaak een beroep gedaan op de vrijwilligers om
weer te vertellen wat er  verbeterd moet
worden. Ze vinden dat er nu maar eens een
plan van actie moet worden opgesteld. Boven-
dien heeft de burgemeester dat toegezegd op
de ronde tafelconferentie van 4 maart  waar
weer alle organisaties voor waren uitgenodigd.
Dus: geen  maar daden!
Deze vaststelling en het artikel van  van
Asperdt in de vorige  is  om
wat dieper op de zaken in te gaan.

De
Een nieuwbouwwijk die men 30 jaar geleden in
record tempo heeft volgebouwd. Geldrop moest
groeien! De eerste bewoners maakten zich on-
gerust over deze aanpak. Dat kon niet goed
gaan ondanks de fijne ligging van de wijk. De
vèrkeerstromen waren niet optimaal, er kon
veel te hard gereden worden en er was een
grote onevenwichtigheid aan het groeien tussen
hoog en laagbouw!

Het  (verkeers- en
voortgekomen uit bewonersgroeperingen, liet
van zich horen. De gemeente werd met vele
goede argumenten bestookt en helaas werd er
maar voor een deel naar geluisterd. Enkele flats
aan de zuidkant werden geschrapt en Coeve-
ring West werd iets aangepast:
het geschied.

 te
Inmiddels zijn er 5 onderzoeken geweest om de
fouten van het verleden uit te wissen of om
maatregelen in te voeren om voor de toekomst
een positieve draai te geven voor het woon- en
leefklimaat in de Coevering.

 werd een zesde onderzoek opgestart
en toen ging het fout. De vele vrijwilligers die al
zo vaak hun mening hadden geuit over de
maatregelen die men moet nemen werd het te

veel. Steeds maar  veel geld uitgeven voor
onderzoek is
Met al die tonnen had er al veel verbeterd kun-
nen  Denkt U maar aan
*  maatregeien
•
« meer  door verlichting

op bepaalde punten
« aanpassingen van  een

afbreken en woningen bouwen be-
hoefte

En wat denkt U van  sociale  De wijk-
vereniging is onder grote financiële druk komen
te staan door de  van de overheids-
bijdrage. Vrijwilligers zijn bijna niet meer te krij-
gen Er is geen stimulans door de overheid. Juist
in deze wijk, met zijn merkwaardige bevolkings-
opbouw, zou de gemeente op dit facet attenter
moeten zijn. Vrijwilligers moet je hier koesteren
en niet demotiveren.
Daarom is er recentelijk een duidelijk signaal
naar de gemeente gegaan dat de COEVERING

OP DE wil hebben. Geen dure
onderzoeken maar gewoon een  van aan-
pak; waar beginnen we mee.

In de commissie van Financiën van de ge-
meenteraad is door een afvaardiging van de
wijk het woord gevoerd en met  is daar ge-
steld dat de vindt dat er daden
moeten komen,

dan we
Het is vijf voor

Beste meneer van Asperdt, want U was er me-
de verantwoordelijk voor, U vindt het allemaal
zo mooi in de Coevering. Natuurlijk het is waar
de Coevering is ook een prachtige wijk. Velen
wonen er erg graag. Maar
U kunt, u bent een veelbelovend politicus, er
veel aan doen dat de politieke partijen zich nu
eens  met de Coevering gaan  Of
moeten we wachten tot we bij Eindhoven beho-
ren? Wij prefereren Geldrop of... Misschien be-
ginnen wij wel voor onszelf. Ik denk dat we het
zouden kunnen ook!

Wijkkrant Coevering



MASADA
• SHOARMA •

ma & di
 16.00 tot 02.00

 15.00 tot 03.00
 tot 02.00

2 een
nieuw

3
menu

 een

Wij  ook bij u aan huis,  een
geringe

 heeft  een verjaardag ©f een ander
 wij leveren ook schalen  b.v.

 en  snacks.
 gratis

Uw adres voor een  stukje kaas.

overheerlijke boerenkaas. buitenlandse kaas.

salades (vissalades van Nico

noten en
zuivelprodukten

Winkelcentrum Coevering 24 • Geldrop •  285 49 53

 WC
Telefoon 040 -

 CZ
uw

u
U kunt bij uw verzekeringsadviseur terecht

 ziekenfondsverzekering, een par-
 verzekering, aanvullende verzeke-

ringen, een studentenverzekering, een
tandartsverzekering, een reisverzekering en
de personal service.

Uw verzekeringsadviseur
P. van der Velden
Schoutstraat 8

 EZ
040-2801910

G R O E P
Z O R G V E R Z E K E R I N G E N



 praten, duurbetaalde onderzoeken van
externe adviseurs, bijeenkomsten, commissie-
vergaderingen, een rondetafelconferentie enz.

 heeft  in het 'Over-
leg woon- en leefmilieu' richting Gemeente

 - en momenteel vier! - externe advi-
seurs, de rem erop gegooid.

De druppel die de emmer deed overlopen was
een voorstel van  om  be-
schikbaar te stellen voor de inbreng van een
combinatie van twee externe commerciële
adviseurs voor fase 2 van het project "Coeve-
ring in Perspectief' (CiP).

Aanleiding voor het grote ongenoegen was het
rapport 'Analyse en ontwerp programma de Co-
evering, Geldrop' van de adviseurs Bureau Atri-
vé en Stg.  als afsluiting van fase 1 van
CiP.
Onze mening over dit rapport: een incomplete
en vrijblijvende samenvatting van eerder door
anderen uitgevoerde onderzoeken, waarbij
pend overleg vergeten werd. Kosten hiervan

 een dikke onvoldoende voor een te
duur rapport, hetgeen voor ons reden was om
krachtig te protesteren tegen verdere inbreng
van deze adviseurs in CiP, kosten  fase

Afgelopen met praten aan de slag, geen overleg
fase 2, 3 en 4 CiP, inbreng adviseurs te duur,
geld besteden aan uitvoering in het  Stuur-
en Projectgroep democratisch samenstellen uit
aanwezige organisaties bij rondetafelconferentie
CiP op 4 maart  + Winkeliersver. De Coevering,
vaststellen van actiepunten en beginnen met uit-
voering in  dat is het motto.

Bovendien, de aan vrijwilligersorganisaties in
Geldrop via de Kerntakendiscussie opgelegde
ingrijpende kortingen op subsidies, staan lijn-
recht tegenover genoemde budgetten voor ex-
terne adviseurs. Met als gevolg, een sterk de-
motiverend effect op de vrijwilligersinbreng in
CiP en mogelijk andere toekomstige zaken. Kort
gezegd: men pikt het niet meer!

Deze kritiek heeft het Wijkoverleg samen met
bewonersorganisatie Coevering 50 geuit tijdens
de inspraak in de commissievergaderingen ROV
en  van  Geldrop op 27 en 31 mei
We vonden gehoor, vele commissieleden deel-
den onze verontrusting en waren zeer matig te
spreken over de kwaliteit van het onderzoek,
het rapport van de externe adviseurs en de ont-
brekende informatie omtrent de financiering van
de adviseurs voor fase 3 en 4 van CiP.

Aansluitend op deze kritiek hebben betrokken
bewonersorganisaties en het Wijkoverleg rich-
ting College van B&W laten weten dat geplande
vergaderingen voor fase 2 van CiP van de in-
middels opgerichte "Projectgroep", waarvoor
bewonersorganisaties te elfder ure uitgenodigd
werden, uitgesteld zouden moeten worden. Dit
totdat een definitieve beslissing over de voort-
gang van CiP en de verdere rol van de
seurs was genomen
B&W besliste anders en gaf via haar zegsman
te kennen de bijeenkomsten van de Project-
groep  de adviseurs door te laten gaan, met
kennisname van de afwezigheid van de bewo-
nersorganisaties.

Er zijn binnen Wijkoverleg  inmiddels
de volgende vragen gerezen:
Neemt opdrachtgever (Gem. Geldrop) genoe-
gen met een kwalitatief slecht product van de
adviseurs, zijnde het onderzoek en de rappor-
tage van fase 1 CiP?

 Welke redenen zijn er voor opdrachtgever, on-
danks deze ondermaatse prestatie van de advi-
seurs, om verder te gaan met deze partijen?

2. Waar komt het geld vandaan voor de finan-
ciering van de inbreng van de adviseurs
voor fase 3 en 4, gezien het totale
ringsbudget CiP  wat na fase 2 al
besteed zou zijn?

3. Welk belang hecht het  van B&W aan
de inbreng van bewonersorganisaties in CiP?

 Wijkoverleg Coevering  nu het initiatief
genomen met belangenorganisaties als Winkeliers-
vereniging, Medisch Centrum, de Kerk, Bewoners-
organisaties (i.o.),  en andere
Belangenorganisaties, via vooroverleg een
ring werkgroep te vormen.

 7
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Laan der 4 Heemskinderen 2 -  040-2862571 - Geldrop

DE BOLFO PLUS TEKENBAND

• 6 Maanden bescherming tegen teken.
• Zeer eenvoudig in het gebruik.
• Veilig voor puppies en voor drachtige en

 teven.
• Geregistreerd als diergeneesmiddel volgens

de huidige, strenge normen.
• Verkrijgbaar in drie formaten: altijd op maat

voor elke hond.

den
W.C.  26-27

 2857031

en

In

en

De

W.C. Coevering 17

SLIJTERIJ/WIJNHUIS

ROB GELSING
Rob
Winkelcentrum Coevering 25
5665 HA Geldrop
Telefoon 040-2857488
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 van pagina 5

Dit ter behartiging van de belangen van
ringse organisaties in de voortgang van CiP en
andere onderwerpen, mede ter vervanging van
de Begeleidingscommissie Revitalisering
trum  welke inmiddels onder leiding
van  Geldrop afd. RO geruisloos ten onder
lijkt te zijn gegaan.

Is uw organisatie belanghebbende in de Coeve-
ring en wenst zij deel uit te maken van het
vooroverleg en de op te richten Coevering
werkgroep, laat het ons zo spoedig mogelijk
weten!

Want  mist Identiteit' volgens Van
Broekhoven in de  Hij constateert
'een absurd hoog percentage hoogbouw'. Men
denkt: al die woningen uitgesmeerd over rijtjes-
huizen met postzegeltuintjes, dan zit je zó in

 toch? Liever wat horizonvervuiling op de
hei dan helemaal geen hei!

Van Broekhoven vindt 'de  van de biblio-
theek  vind die  van ka-
rakteristiek Brabants pleintje en grote parkeer-
plaats juist geslaagd.

Het  van Amai vindt hij zonde; ik vind
het meer dan erg! Het gebeurt immers niet da-
gelijks dat Geldrop cultureel in de landelijke
pers komt zoals in  de onvergetelijke
uitvoering van de  En daarin
speelde het oude fabrieksgebouw een duidelijke
rol. Waarom dat niet anders kon, had Van
Broekhoven eens moeten uitleggen. 'Geldrop
cultureel' met de  popbandjes is
toch geen compensatie voor het verlies van
Amai!

 bij de
theek zou wel wenselijk zijn.

B.R.

De actie, waarbij BP DE  per was-
beurt FL  overmaakt naar de Wijkkrant in-
dien u als bewoner van de Coevering daar de
auto laat wassen, loopt als een trein.
Vanaf de start tot heden zijn er reeds een dikke
800  door bewoners uit de Coevering ter
wassing aangeboden. Dit is een resultaat dat
wel ons alsook de heer Maas, exploitant van BP
"DE  tot grote tevredenheid stemt.
Blijft u zich als bewoner van de Coevering bekend
maken en ding zelf op die manier mee naar de
prijs van
ter waarde van

Verder heeft de heer Maas zijn  om zijn
benzinestation te vernieuwen ondertussen met
de Gemeente Geldrop aan de hand van  eer-
ste tekening besproken. Zijn bedoeling is om
het volledige zijaanzicht van het winkelcentrum
zoveel mogelijk te verbeteren.
Daar ook de Gemeente Geldrop  heeft
om het winkelcentrum te revitaliseren heeft de
heer Maas daar zoveel mogelijk rekening mee
gehouden. Hij hoopt op die manier een bijdrage
te leveren aan een verbetering van het leefkli-
maat van de Coevering.
Alle moderne mogelijkheden en maatregelen ter
bescherming van het milieu zullen worden toe-
gepast, zoals vloeistofdichte
retoursysteem bij het lossen van de tankwagen,

 bij het vullen van de tank
van de auto, hergebruik van water, gebruik van
osmosewater, energiezuinige machine's voor de

 gebruik zonne-energie
Mocht u eens naar zijn plannen willen kijken en
uw wensen kenbaar willen maken neem dan
even contact met de heer Maas op die daar
graag tijd voor vrijmaakt. Wij zullen in ieder ge-
val de ontwikkelingen verder voor u volgen.

Wijkkrant Coevering



Op uitnodiging van een achttal initiatiefnemers
kwamen op maandag 31 mei 44
naar de Dreef om er te praten over de
toekomst en hun  mogelijke rol daarin.

Vanwaar
De bijeenkomst  geopend door  Klaver,
een van acht "Er wordt al enkele jaren
ken over verbeteren van  en
den in de Coevering. De tijd neemt de
quentie en de  ervan merkbaar toe. Wij, de
initiatiefnemers van avond, hebben het gevoel
dat een grote groep van huurders en enkele
genaren in de wijk bij discussies erover wonden
trokken  verenigingen van bewoners), een
groot huiseigenaren (nog niet  in een

 valt hier echter buiten. Ofschoon ook wij in
wijk wonen worden wij er nauwelijks bij betrok-

ken, geconsulteerd en matig geïnformeerd!

Vinden anderen, M groep  dit
 en wordt dit  als een  gezien; of ook

wel: wordt  aan het oprichten van een
 zich aansluiten bij een

bestaande groepering, ook door anderen gevoeld?

Wat is er  in de  (en moet dus
blijven of nog beter!) Inventarisatie leverde de
volgende
• Wij wonen dicht bij kwalitatief goede (dage-

lijkse behoefte) winkels.
• We wonen  -niet te overtreffen-

• Er zijn redelijke  binnen
loopafstand.

• Een goed medisch Centrum, helaas in een
minder gunstig gebouw.

• Maar liefst 3 basisscholen zodat nagenoeg
 levensbeschouwing er zijn gading vindt.

« Goed openbaar vervoer.
• Een ruim en centraal gelegen wijkgebouw

met veel
• Er wonen over het  vriendelijke mensen.

Er worden echter ook minpunten genoemd:
• Teveel honden die minder goed met gras-

velden en trottoirs omgaan.
• Verbeterende groenvoorzieningen, maar nog

 sommige plaatsen- te onveilig.

« Groot verloop in flats gaat  tegen.
•  gereden.
• Betrekkingen met de gemeente worden door

velen slecht en onbetrouwbaar genoemd.
• Als overlast wordt genoemd de herrie af-

komstig van Hoog en Droog-, resp. Sport-
hal-, bezoekers na feesten en partijen (als-
mede sportmanifestaties) aldaar. Ook schij-
nen jongeren, na een avondje (en
stappen in Eindhoven, in de buurt van de
Sporthal behoefte te hebben tot 'navieren'.

• Het Evenementenplein is alleen maar in ge-
bruik als  Dat was en is toch
niet de bedoeling!

• Er wordt al jaren gesproken over renovatie
van de wijk en zijn centrum, maar het blijft bij
onderzoeken en  die zelden worden
nagekomen.

Wat
Al deze punten werden niet voor de eerste keer
ten tonele gevoerd:
• Zijn ze reden en aanleiding om, naast de

bestaande bewonersgroeperingen, er nog
een toe te  ofwel: zou dit zaken

 of verbeteren?
« Er bestaan al vele jaren huiseigenarenvere-

nigingen. Zou aansluiting hierbij deze groep
zoveel sterker kunnen maken dat de Coeve-
ring hiervan de vruchten kan plukken?

 Rovers, voorzitter van de Dreeforganisa-
tie dringt met klem aan op uitbreiding van per-
sonen die zich voor het wijkbelang en -toekomst
willen (gaan) inzetten: het aantal geïnteresseer-
den is helaas tanend, terwijl juist nu er veel be-
hoefte aan is! Ook een nieuwe groepering zoals
deze vereniging in wording zou welkom zijn! Hij
zegt toe, vanuit de Dreef, in ieder geval facilitair
te willen helpen.
Er wordt voorgesteld (en de aanwezigen stem-
men hiermee in) om, binnenkort (14 juni 20.00
in De Dreef) een bijeenkomst met uit te nodigen
belangstellenden te beleggen die de wenselijk-
heid en zinnigheid van bovengenoemde punten
zal bespreken.

Wellicht een opnieuw initiëren van
ties, resp. een  actie  het Wijk-
overleg toe? De Wijkkrant  dit alert volgen
en houdt u op de hoogte. JR

Wijkkrant



Een jaar of 15 geleden was de economische
 in Nederland, door de

sies, niet zo best. Er waren veel economische
werklozen, die zich enigszins uitgesloten van de
maatschappij voelden. Sommigen schaamden
zich voor hun werkloosheid en hadden weinig
sociaal contact De behoefte om met lotgenoten
contact te hebben was sterk aanwezig.

Daarom is men een  begon-
nen. Dit huiskamerproject hield in dat men op
gezette tijden bij een werkloze bijeen kwam om
met mekaar te praten over vele onderwerpen
onder het genot van een kopje koffie. Langza-
merhand trok de economie wat aan en waren er
minder economische werklozen. Toch bleven er
een aantal over die moeilijk aan de  kwa-
men. Men wilde voor deze mensen we! wat
doen en riep men zo'n vijftien jaar geleden een
stichting in het leven.

Deze stichting heeft ten doel iedereen die werk
zoekt, en die al of niet een uitkering ontvangt en
graag werk op zich wil  werk aan te bie-
den waardoor zij als  werkzaam
kunnen zijn in de diverse projecten van de
stichting.
• Het eerste project van de stichting was het

 Een aantal werklozen als
vrijwilligersgroep voor het Kringloopproject.
Zij verzamelen de door bewoners van
Geldrop aangeboden overbodige gebruiks-
voorwerpen. Als het zware zaken
(bedden, kasten of meubilair worden ze, na
een  De bruikbare
spullen worden uitgezocht en voor herge-
bruik aangeboden.

 Het tweede project was de 'Baron  Hof en
daaraan gelijk de  Vrijwilli-
gers die van tuinieren houden en van dieren
kunnen hier heel nuttig bezig zijn. Naderhand
is hier nog de hulpdienst
bijgekomen. Deze hulpdienst wil voor het on-
derhoud van de tuintjes zorgen voor mensen
die dat vanwege een of andere handicap of
leeftijd zelf niet meer kunnen.

« Een ander project is de Klussendienst. Via
dit project worden klusjes uitgevoerd tegen
een kleine vergoeding.

 een groep
zamelt gebruikt gereedschap in, knapt dat
op en verzendt het voor hergebruik naar de
Derde Wereld.

•  als project van de
Stichting Ander Werk maakt ontwerpen voor
verenigingen en geeft een intern  uit
'Ander

• De  behoort ook tot een van de
projecten van de stichting. Via dit project
worden juridische adviezen gegeven inzake
strafzaken,  ontslag of ge-
schillen op het werk enz. enz.

• De  heeft als doel
mensen die vrijwilligerswerk zoeken in con-
tact te brengen met organisaties die
gerswerk te bieden hebben. Het bekend
maken van vrijwilligerswerk en stimuleren
hiervan behoort ook tot de taken van de
centrale. Ook mensen die een uitkering ont-
vangen en via de  in staat
zijn gesteld zinvol werk te verrichten en er
maar niet in slagen betaalde arbeid te vin-

 doordat men fysiek en/of psychisch niet
meer (meer)  % kan functioneren kunnen
via deze centrale tot betaald werk worden
begeleid.

Stichting Ander Werk is een autonome
Geldropse stichting met een dagelijks en alge-
meen bestuur, Zij willen aan de mensen die
buiten het arbeidsproces zijn  via vrij-
willigerswerk een zinvol bestaan geven. Er
ken al ongeveer 120 mensen in de  van
25 tot en met 70 jaar in hun eigen tempo en op
tijden die hun het beste uitkomen en zonder
stress. De stichting kan nog vete
gebruiken in veel (ook hier nog niet genoemde)
projecten.
Men kan zich  op
5663 EA Geldrop. Coördinator is Dhr.

JA

Dit artikel kwam tot stand na een gesprek met
onze wijkgenoot Leo Le Large, die bestuurslid is
van de stichting 'Ander Werk'.



 A  t

 voor  Na veel praten en denken
wordt er nu ook  geplakt en
grafeerd: (bijna) helemaai dóór jullie!

 wordt weliswaar
door mensen,  mogen zelf

 insturen,

is er JEUGDPAGINA!

jeugdpagina:
 De

Winkelcentrum  33

 van basisschool 'De Bron'
digde de Wijkkrant uit voor een interview! De
omgekeerde wereld? Natuurlijk gingen wij er
met graagte op in.

14 jeugdige journalisten van 2, onder aan-
voering van  juffrouw
van Keuringen, kwamen zingend De Dreef binnen
en verklaarden het doei van hun 'dienstreis'. Ba-
sisschool 'De Bron' hield een

en hoorde eigenlijk ook een
interview in. Gekozen werd voor de Wijkkrant:

 die communiceert met de wijk!

Communicatie
Het is niet niks  kinderen van 5 en 6
moeilijk woord niet al  uitspreken,
maar wel degelijk weten wat het betekent!
In  voorgesprek dat er nagedacht
over gesprekken voeren, de krant, de en
de computer. ook er tevoren aan han-

 elk kind een
 om het interview te kunnen

opnemen. Na demonstratie en het
kon met het interview worden

Wat is en hoe werkt de Wiikkrant?: een groep
van vrijwilligers doet zijn best om de wijk regel-
matig van wijknieuws te voorzien. Zij krijgen
daar geen geld voor.
Hoe  dat maken van een  zeven
keer per jaar maken die medewerkers een plan
voor het komende  schrijven artikelen
en laten dat drukken. Natuurlijk moeten de
kranten ook worden bezorgd.
Wat kost  de  3000 abonnees in de
Coevering hoeven daarvoor niets te betalen,
omdat De Dreef en verschillende winkeliers
(met advertenties) dat doen!
Hoe  het  de  de drukker
moet alle voorkanten in blauw drukken en
pas wordt de zwarte erop

Een leuk gesprek werd het en iedereen kwam
aan zijn of haar vragen toe. Opvallend was de
discipline van de kinderen: er werd zelden door
een vraag of antwoord heen gekletst. En ook erg
belangstellend waren ze, de  er was over
vragen  en er werd mij zelfs een
heuse schoolkrant overhandigd, die een ereplaats
zai krijgen: met groep 6 werden leuke
beurtenissen van kinderen van groep 2 tot een
grote krant samengevoegd: een
de  Toen De  ten-

ook nog op fris en chips trakteerde kon de
'dienstreis' niet meer stuk.

En nou we maar dat 'De Bron' zich  de
houdt en wat

om ook in de  dingen van hun
aan de te vertellen. JR



 beste  Wij - Martin en  - zijn uitgenodigd door de  om
een verslag te schrijven over onze tv ervaring met het  Het begon

 met een brief die we in de grote vakantie van 1998 schreven. Die stuurden we op
naar de  na de grote vakantie kregen we een vragenlijst toegestuurd. Dit waren vra-
gen over je hobby's, je leukste televisieprogramma enz. die hadden we teruggestuurd. Aan
het einde van september kregen we een brief dat we naar de  mochten in Hilver-
sum. Tijdens de seleetiedag moesten we apart vragen beantwoorden en praten met Jochem
van Gelder (de presentator). Daarna werden er  gemaakt van ons voor de rubriek "Het
Blok" in de N.C.R.V. gids, waar we nu dus allebei in hebben gestaan. Begin oktober kregen
we de belangrijkste brief waarin stond dat we op de televisie kwamen. Eerst moesten we in
de herfstvakantie naar de oefendag komen waar we een proef-Quatro deden, en we moesten
nog met iemand van de redactie praten over de kleding en dingen. Daarna kregen we
een brief waar de routebeschrijving in stond om naar de studio's te gaan en wanneer en hoe
laat we moesten zijn. Uiteindelijk brak de grote dag aan.  6 november aange-
komen moesten we in een soort café wachten totdat we aan de beurt kwamen. We werden
eerst gepoeierd en we moesten ons omkleden. We moesten het opnemen tegen twee grote-
re meiden uit Drenthe. We stonden de  tijd voor maar toen gingen we gokken en we
verloren punten waardoor de meiden wonnen. We kregen nog een troostprijs, de N.C.R.V.
wekkerradio. Uiteindelijk het een hele leuke dag geworden. Op het einde van de dag
maakten ze nog een foto van ons.

 Eric van Loon, Jochem van Gelder en Martin van der Heyden. De uitzending werd
uitgezonden op 6 februari

van der en Eric van Loon



 jeugdtrainer
 L. uit Geldrop is dit jaar

officieel gestart met het trainen van jeugd in de
leeftijd van 8 tot 14 jaar.  n  heet dit:
categorie 1  7. Trap met Lust bestaat al
sinds  en heeft sinds vorig jaar een gedi-
plomeerde jeugdtrainer. Het aantal jeugd is
momenteel geschat op 17 renners, waarvan 2
meisjes en 4 nieuwelingen.
Er zijn drie dagen per week dat er getraind mag
worden onder leiding van een ervaren trainer en
begeleiders.

 wat
Nu zijn wij op  naar jongens en meisjes die
graag willen leren wielrennen en zelf eens mee
willen doen aan een wedstrijdje en  het goed
gaat: de Tour de  in de
van 8  11 jaar zoeken wij nog renners, ieder-
een is welkom bij  L. in Geldrop.

 je
Is wielrennen duur? Welnee, je kunt  een
fiets lenen van de club en als je lid  ont-
vang je zelfs een shirt van onze sponsors:

 buro van den Reek" en
Totaal
De contributie per jaar 50 gulden. Dat
is dus 30 cent per training!
In de winter gaan wij altijd mountainbiken en als
we nog extra kracht op willen  we
op de skeeSers.

Wil je meer informatie, of zou je een mee
willen doen, dan kun je contact opnemen met

 van den Boom, mobiel te bereiken onder
06-50820196 of na 18.00 uur:
Ook kun je training bezichtigen op onze
wielerbaan op de  (Spaarpot) op woens-
dag tussen 15.30 en 17.00 uur. Hopelijk neem
je contact op als jij denkt dat je nieuwe
Pantani of  van  bent.
Je  ook  als je wilt leren
wielrennen:

 of mobiel

Op  redactie  wij een alleraardigst
briefje van de leerlingen van basisschool "De

 die bij  Jan Ramakers waren inge-
wijd in de geheimen van de journalistiek:

Lieve meneer Ramakers van de Wijkkrant,

Bedankt voor de zeer leerzame en fijne dag bij
 op het bureau. We zijn zo hartelijk ontvangen

met chips en frisdrank.
We vonden het interessant om u te interviewen
en te fotograferen. We voelden ons even een
echte  van de krant.

Op de foto is te zien hoe de wijkkrant tot stand
komt door mens en computer.
Op de achtergrond is helaas niet te zien dat de
kinderen van groep 2 aandachtig kijken en

 naar uw verhaal.
Ook niet te zien is de jarige
die 6 jaar werd en een dikke vette kus van u
kreeg!

voor uw gastvrijheid en de groeten van

Op de vonden we allemaal dat jullie
begrepen hebben wat 'commu-

nicatie' is: dat is iets dat van twee kanten komt!
Bedankt  jullie brief, jongens en meisjes!
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 Koninginnedag
 weer!

Op 30 april  is er vanuit de Dreef een
tocht gehouden naar het dorp, waar de Stichting
de 3 Harten ballonnen opliet waar kaartjes aan-
zaten met de namen van de kinderen erop.
De fietsen en al het rollend materiaal werden
eerst op donderdag 29 april in de Dreef versierd
met  ballonnen etc. Toen
alle fietsen e.d. klaar waren en in de Dreef ston-
den, was het een heel feestelijk gezicht.
Nog  werd het toen op  de
optocht richting dorp vertrok. Het was jammer dat we
ook dit jaar geen 'levende' muziek  kunnen
regelen. Volgend jaar proberen we dat opnieuw.
Wij willen iedere  en alle vrijwilligers
van de Dreef bedanken voor de  en
de kinderen voor de prachtige tocht. Volgend
jaar doen we het

Op zaterdag 29 mei j.l. waren twee kleine
groepjes vanuit de Dreef gestart voor een foto-
zoektocht door de wijk Coevering. Ondanks het
warme weer hebben de kinderen er goed de
moed ingehouden en werd het een gezellige en
leerzame tocht. Speciaal dank aan Door en

 van de  want
de kinderen mochten gratis golfen en kregen
een drankje aangeboden. Heel fijn dat jullie er
op deze manier op ingespeeld hebben. Vanuit
de Dreef hebben we er een ijsje bijgedaan. •
De hele tocht is geslaagd te noemen.

Op 3 juli a.s. is er weer zoals elk jaar een kin-
derrommelmarkt van  - 13:00 uur
Van tevoren graag aanmelden bij de beheerder.
Op 19 augustus wordt er een  voor de
kinderen georganiseerd naar de valkenier in
Valkenburg. Deelname is vanaf  jaar en de
prijs is dit jaar  = pp.  een kindermenu.
Houd de posters met aankondiging in de gaten
en noteer de datum vast in je agenda.
En

 het najaar worden er opnieuw leuke en span-
nende activiteiten georganiseerd, maar daar
komen we in een  wijkkrant op terug.

Sinds maart  zijn wij (Monique en
met een gezellig groepje kinderen van 6-9 jaar
een hobbyclub begonnen. De animo was zo

 dat wij genoodzaakt zijn, even een
stop in te stellen.
De kids knutselen dat het een  lust is. Ook
hebben wij de kids gevraagd om een leuke
naam voor onze hobbyclub te verzinnen en daar
hebben wij dan ook een leuke prijs aan verbon-
den. Het is geworden:

Deze naam is bedacht door:

Verder waren wij  met een doos vol met
materialen welke wij mochten ontvangen van

 mevrouw naar aanleiding van onze mede-
deling in de Wijkkrant.

Wij hebben plannen om een extra groep te
gaan samenstellen in september van dit jaar.
Dat zou dan op de woensdagavond kunnen.
Hiervoor hebben we wel extra leiding nodig en
natuurlijk ook nog wat
U kunt zich nu al opgeven bij:

 De
W.C.  33

GA
Tel:  68 44

Tot de volgende keer maar
Monique en

Wijkkrant 13



Voor al uw bloemwerken
P. Knapen

 Coeverinq 22

Tel. 040-2863833

Al van oudsher is bekend dat AppelAzijn
een slankmaker is, maar sinds kort is het
de techniek gelukt om hiervan een
natuurlijke  te maken in capsules.

 geoogste appels worden geperst en
bewerkt tot AppelAzijn poeder en
aangevuld met vitamine B. Deze vitamine
stimuleert en bevordert de opname van
AppelAzijn. Bij inname van deze capsule
heeft u geen last van de zure smaak.

Hoe werkt AppelAzijn?
De nieuw ontwikkelde AppelAzijn capsules worden

 het lichaam actief en werken op  wijze.
Ze zorgen ervoor dat het vet uit voeding niet in de
vetcellen terecht komt en lossen ook het vet uit de
aanwezige vetcellen op, waardoor de vetcel
krimpt. Zo verdwijnen vetophopingen.

Overtollige  op buik, heupen en
benen worden continu aangevallen
door het AppelAzijn.  opbouw van
nieuwe vetlagen wordt tegengegaan!
Het overbodige vet wordt op
natuurlijke wijze uit het lichaam
afgevoerd. Dit zal kilo's schelen!

Susan van Tongeren:
Veel heb ik ondertussen al uitgeprobeerd, maar alleen
AppelAzijn capsules van Riemini hebben mij geholpen.
Vorige zomer nog droeg ik grote kleren om alles te
bedekken, deze zomer kon ik weer korte rokjes aan.
Binnen 4 weken was ik (ik geloofde het zelf nauwelijks)
9 kilo kwijt. Ik voel me nu super en heb mijn
zelfvertrouwen terug. Ik loop nu geen spiegel meer
voorbij zonder er even ingekeken
te hebben.

van
Tel: 040 - 2855488

vertrouwd adres
Uw apotheek

apotheker:
 J.

A P O T H E E K C O E V E R I N G
 4

GA
telefoon: (040)

maandag  vrijdag van 8.30 tot
In weekenden  van dienst)
zaterdag 10.00 tot 12.00 en 17.00 tot 18.30
zon- en feestdagen:  tot  en  tot



ledere dinsdagmiddag van 14:00-16:00 uur en
iedere donderdagavond van 20:00-23:00 uur is
er kienen.

 en Westerndansen
Vrijdag 16 juli a.s. is er van 20:00 - 22:30 uur
een demonstratie Country & Westerndansen.
Iedereen is van harte welkom om te komen kij-
ken naar deze populaire vorm van dansen.
Probeer het eens

Wie weet er nog een leuke activiteit voor vol-
wassenen en / of kinderen die in of vanuit wijk-
centrum de Dreef georganiseerd kan worden.
Als je een leuk idee hebt stuur dat dan naar:

Joan van Spreuwel
Wijkcentrum de Dreef

Postbus 146
5660 AC Geldrop

Je kunt het ook op papier aan een van de be-
heerders afgeven.
Denk er tevens over na of je zelf ook mee zou
willen helpen organiseren en / of helpen met de
activiteit, of met een andere gebeurtenis binnen
wijkcentrum de Dreef.
Misschien tot ziens.

Wonen en de  de

Hebt u vragen,  over of problemen
met zaken die betrekking hebben op het wo-
nen en de woonomgeving zoals: vervuiling,

 overlast, eenzaamheid en onveilige
 schroom dan niet om het te

melden bij en te bespreken via het info-
/meidpunt. U kunt het natuurlijk ook melden bij
uw  of via die
aan het info-/meldpunt. Het  is
er voor iedereen dus of u nou huurder bent of

ledere klacht wordt serieus genomen en door-
gegeven aan de geëigende instantie zoals  a.
Gemeente, Politie, Maatschappelijk werk, wo-
ningbouwvereniging. Er zal met U contact op-
genomen worden over waar Uw melding naar
toe is doorgegeven, of men er iets mee doet en
op welke termijn.

Het  heeft een spreekuur en wel
op:
Dinsdag van  uur
Vrijdag van  uur
Gratis

U kunt ook telefonisch melden:
Vraagt U naar de bemiddelaar  Ben Gosen.
Wijkcentrum de Dreef
040-2856844

 Coevering 15



Het is al weer 27 jaar geleden dat de oprichters van ons bedrijf, de
heer en mevrouw Van der Putten, dit filiaal hebben geopend. Sinds
die tijd hebben wij ons mogen verheugen in een geweldige
klantenkring. Omdat alleen het beste goed genoeg is voor u, was
het voor ons een enorme uitdaging, en inspanning, om onze
aandacht en energie te verdelen tussen  twee bedrijven in
Mierlo en

Kwaliteit van het product, en daarmee tevredenheid van de klant,
was, en is, ons hoogste streven. Om ons hoge kwaliteitsniveau ook
voor de toekomst te waarborgen zouden wij indringende
veranderingen moeten doorvoeren die, met name in verband met

 naar ons idee niet haalbaar zijn. Daarom hebben
wij besloten ons met ingang van 28 juni aanstaande te
concentreren op ons moederbedrijf in Mierlo.

Per 9 juli zal zich in dit pand in W.C. de  een andere
bakker vestigen, te weten Kwaliteitsbakker Schellens. Alhoewel er
natuurlijk maar één Echte Bakker Jenny van der Putten is, hebben
wij er alle vertrouwen in dat dit bedrijf ons snel zal doen vergeten.

Wij zijn u zeer erkentelijk voor al de jaren dat wij uw vertrouwen
mochten genieten.

Uw Echte Bakker,
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 weerzien met een
vriend
In 1997 merkte ik, tussen 7 en 8 uur  morgens
bij het joggen, aan de  van de flat
aan de Pieter  een merkwaardig
diertje op. Het huisde in een berging van die flat
en het ontbreken van een baksteen bood hem
toegang tot dit riante onderkomen. Het diertje
was wit met een bruine kop. Het was tegen de
30 cm lang met een even  staart. Na een
korte verkenning, zittend op de achterpootjes,
deed het diertje zich samen met de
tjes tegoed aan de weggeworpen
Ik herkende het beestje uit mijn studententijd.
Een medestudent, een  had er
een  kamergenoot, en noemde hem lljitsj. En
daar was over nagedacht: het was namelijk een
Siberische tamme rat. In mijn herinnering was
dat dier gewoon wit. Het dier in de Pieter Nuyts-
straat leek me een kruising met mogelijkerwijs
een humoristisch baasje dat een deurtje voor
hem gemaakt had, en het leek me tamelijk on-
schuldig, want het zijn lieve diertjes.

De  en het
Maar in  kwam het groot onderhoud aan de
flat en ging het deurtje dicht. En tijdens het

 in de bergingen van de Admiraal
Byrdstraat gingen er deurtjes open voor de ven-

 Ik merkte toen dat er een knaagdier via
de  en een kast naar beneden
gesprongen was: een doos lampen lag aan dig-
gelen en een krentenbol in mijn fietstas was
uitgehold.

 dacht eerst aan een eekhoorn, die wel weer
zou vertrekken. Maar een jaar later toen de
deuren dicht waren, was er uit een tijdelijk ge-
parkeerde doos boodschappen een zakje Ja-
panse mix van alle nootjes ontdaan. Gesprek-
ken met de oud-huismeester leerden me dat het
niet zou gaan om eekhoorns maar om 'tamme

 die hij wel vaker gezien had in de flat. Ik
dacht direct terug aan 1997: lljitsj achternichtje
of -neefje was verhuisd en had mogelijk gezins-
hereniging aangevraagd en gekregen! Wat nu?

Oe deskundige over de
Ik belde Dierenspeciaalzaak Den Ouden voor
informatie en advies. Een vriendelijke stem no-
digde mij uit, om in de winkel het  te be-
spreken. Ik legde uit wat ik gezien  en dat ik
me afvroeg of het om een kruising met een wil-

de rat kon gaan vanwege die toch wel erg brui-
ne kop. 'Wou,  maar eens mee. Ik heb
achter in 'de zaak enkele Siberische ratten
staan. Zag hij er zo uit?" Daar zaten ze: de
kopjes inderdaad iets donkerder dan het lijf.

 die kleur kan wat variëren",  Den Ou-
den.  ze zijn heel speels en ze vragen di-
rect aandacht Als ze ontsnappen of losgelaten
worden, krijgen ze die niet meer en zullen ze
verwilderen". "Wat kun je dan van ze verwach-
ten?"  ze raken de aanwezigheid van
mensen ontwend, en kunnen je aanvallen,  je
ze in het nauw drijft. Je moet ze zeker niet
gen! En als er in de bergingen geen voedsel
meer te vinden is, zal hij overal aan gaan kna-
gen

De over de voortplanting
"Kan zo'n dier zich vermengen met wilde bruine
of zwarte ratten?" Den Ouden kijkt zijn vrouw
aan en deze schudt resoluut haar hoofd:
die moeten niets van elkaar hebben, dat staat
de natuur niet toe, en als er jongen van komen,
worden ze hoogstwaarschijnlijk  "En als
er meer tamme ratten ontsnapt of buitengezet
zijn?" De heer Den Ouden kijkt bedenkelijk:

 ze zijn met 60 dagen  Hij
pakt zijn knaagdierenoverzicht erbij.  draag-
tijd is 21 dagen en een worp bestaat uit 8-10
jongen, en het mannetje en het vrouwtje blijven
samen bij het nest, zodat de voortplanting ook
weer vrij snel voortgang vindt." Ik begin hardop
te rekenen: "Dus als er een koppeltje  dan
heb je na 63  24-30 jongen, waarvan 8-

 geslachtsrijp. En na 84 dagen..." In gedach-
ten hoor ik het al door de bergingen galmen:

 hier, trojka daar, ja je ziet er veel dit
 en ik begin me toch wat ongemakkelijk

te voelen bij die gedachte...
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te
"Maar dat is  niet zo mooi! Wat raadt u

 aan te doen?" "Als het slechts één dier is,
dat dingen of wanneer er meer zitten
die allemaal van geslacht zijn, kan

dit dier  vangen in een
vangkooi. Dat zou de kunnen doen,
die hebben zulke grote  "En wat
kun je dan nog met dat dier doen?" "Goed reini-
gen met stevige  aan en een

met  en aandacht voor het
dier Maar dat zal niet makkelijk zijn.

 voor het dier niet, want dat is de mens
ontwend.  neig er toe, het dier nog een

te geven.  als het  zich voortplant,
wordt het een en zal de wel
grootschaliger moeten

dit
 bedank de heer en mevrouw Den Ouden

voor hun uitleg en kijk als ik buiten ben nog
even door de etalageruit naar de tamme ratten.
Ja, ze zijn wel lief... maar nu zal ik waarschijn-
lijk toch mijn berging moeten uitmesten. Dat is

 mij eigenlijk al een revolutie op zich, die
kleine Siberische balling ontketent. Zou

het dan toch familie van de illustere lljitsj zijn?
En zo ja, moeten we hem bij overlijden conser-
veren en vervolgens een mausoleum voor hem
inrichten? En vinden we voor die tijd een baasje
voor hem (d.w.z.: als we hem zelf  te pakken

GJ
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 allen kennen de kreet "laat niet als dank voor
het verpozen,  de  en de dozen".
Op  plaatsen, vooral waar enige ge-
legenheid is tot rusten, treft men naast de vuilnis-
bakken een bordje aan  tekst.
Eigenlijk is het een overbodige mededeling dat
men zijn rommel en afval niet zomaar achterlaat
op een plaats waar dat niet hoort.

Ook schijnt er een nieuw motto in omloop
te zijn,  'laat de  maar verrekken
want wij gaan toch uit de wijk
door het feit dat bij het afvoeren van grotere
veelheden  thans betaald moet worden in-
dien het aangeboden wordt bij de

 poogt men tegenwoordig om dat afval
op een kosteloze wijze kwijt te geraken. Een
voorbeeld is dat na vertrek van bewoners,
dagen later in de tuin van het verlaten huis, een
accu en andere afgedankte  wer-
den aangetroffen. Ook werden pogingen
om zich van puin en lege verfblikken te ontdoen
door trachten te deponeren in de collectie-
ve containers van de flat, op een moment dat

voor lediging buiten waren gezet.
misch  hoort echter nu
niet thuis bij het huisvuil.

door
Sommige vertrekkende mensen nemen het even-

niet te nauwkeurig met de omgeving. Plant-
soenen worden niet of nauwelijks  met auto
en eventueel aanhangwagen. Soms rijdt er een
vast, die dan weer op het harde gezet  worden
door middel van  ander voertuig. groot
en sterk. Een hierop aangesprokene  zich
hiervoor niet  maar herstelde de
veroorzaakte schade aan het gazon enigszins na-
dat het autonummer was genoteerd.
Recentelijk werd een poging gedaan om zich van
huisvuil te ontdoen door dit te deponeren in de
vaste  in de wijk. Tijdens de discus-
sie met betrokkene, die in gezelschap was van
een klein meisje, mengde de kleine dame zich in
het gesprek met de mededeling: "Pappa rijdt altijd
door  Heeft dat door rood rijden iets te ma-
ken met afval?  met mentaliteit.
Net zo als  en
wat er mee te maken heeft is dit ook een kwestie
van mentaliteit. Ook de

en kranten die worden aangetroffen langs de
 en het Eikenlaantje.

Niet bezorgen en toch laten betalen.

Een ander item is de mentaliteit met betrekking tot
de poep op straat en voetpaden. En wat voor een
poep.  en  Overal treft
men uitwerpsels aan. Soms dient men te
lommen om maar met schone schoenen thuis te
komen.  op en voetpaden.
Daar waar paarden in het niet thuis horen.
Die moeten namelijk gebruikmaken van de rijbaan
of berm. Wie kijkt ernaar?

Ook bij de  komt het op een
puntje mentaliteit aan. Een grote kartonnen doos
met lege flessen wordt zonder meer boven op de
container geplaatst.  de betreffende haar
weg vervolgt, en wordt aangesproken dat de fles-
sen in de container moeten en niet er op, is haar
reactie, dat als iemand vindt dat de flessen in de
container moeten, die ze er dan maar moet in-
stoppen. Ook hier hielp het noteren van het
nummer.

Gelukkig zijn er veel mensen die het wel keu-
rig voor elkaar hebben en hun afval verwijderen
zoals het hoort. De opdracht van een moeder aan
haar kind het  op te rapen en thuis
weg te gooien, is ook mentaliteit 'Eén leeg
drankblikje in de berm kan toch geen kwaad?' Na
hem kwamen er nog honderd anderen die er ook

 over
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...Mogen wij ons even voorstellen.
Onze naam is Kwaliteitsbakker Schellens.

Met een uitgebreide sortering van meer dan
500 kwaliteitsproducten, alles dagvers uit eigen bakkerij,

is Kwaliteitsbakkerij Schellens uniek in de regio,
zowel in kwaliteit als in prijs.

Om het u straks zo goed mogelijk naar de
zin te maken in onze nieuwe winkel,

hebben wij besloten het interieur grondig
te passen aan de modernste eisen op

het gebied van milieu, kwaliteit,
service en gezelligheid.

Dit betekent echter dat de winkel
van maandag 28 juni t/m

donderdag 8 juli gesloten zal zijn.
Op vrijdag 9 juli a.s. wordt de winkel

feestelijk geopend. Wij houden u op de hoogte.

Uw Kwaliteitsbakker

Winkelcentrum ée Coevering & Geldrop, Tel. O4-O 20 57-O4-3
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